
 
 

 

Årsmöte den 11 juli 2020 

Protokoll fört med Knölabergets Samfällighetsförening utomhus vid serviceanläggningen. 

 

 
§ 1 
Ordförande Connie Kristensson hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 
Årsmötet godkänner att mötet enligt föreningens stadgar blivit i laga ordning utlyst. 
 
§ 3 
Årsmötet väljer Gunne Haraldsson till ordförande för dagens möte. 
 
§ 4 
Årsmötet väljer Carina Björk till sekreterare för mötet. 
 
§ 5 
Till justeringsmän tillika rösträknare väljs Henrik Rikardsson och Christian Dawson. 
 
§ 6 
Närvarolistan visar att 45 stugägare är representerade och får utgöra mötets röstlängd. 
 
§ 7 
Dagordningen för mötet godkänns. 
 
§ 8 
Årets verksamhetsberättelse (bilaga) godkänns. 
 
§ 9 
Resultat och balansräkning (bilaga) godkänns. 
 
§ 10 
Beslut om oförändrade avgifter för 2021. 
 
§ 11 
Revisorernas berättelse föredras av Micael Svensson.  
 
§ 12 
Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§ 13 
Inga motioner från medlemmar har inkommit till styrelsen.  
 
 
 



 
Rapport från styrelsen att ingen container kommer att finnas tillhands vid 2021 års städdag. Detta med 
anledning av att det i år var medlemmar som slängt skräp flera dagar i förväg på den plats containern ska 
stå. Vilket i sin tur medförde att andra medlemmar fick ta hand om skräpet. 
Det finns kort till återvinningstationen att låna. 
 
§ 14 
Årsmötet beslöt oförändrat arvode till styrelse och revisorer.  
 
§ 15 
Styrelsens förslag till budget (bilaga) för 2021 godkänns. 
 
§ 16 
Årsmötet väljer enligt valberedningens förslag omval av Connie Kristensson till ordförande på 2 år. 
 
§ 17 
Årsmötet väljer enligt valberedningens förslag 2 ledamöter på 2 år: 
Omval av Micael Godtman och omval av Gunne Haraldsson. 
 
Årsmötet väljer enligt valberedningens förslag 2 suppleanter på 1 år: 
Omval av Erik Svensson och nyval av Lovisa Karlsson. 
 
§ 18 
Årsmötet väljer enligt valberedningens förslag 2 revisorer och 1 suppleant på 1 år: 
Omval av Micael Svensson och Lisbeth Johansson samt suppleant Rolf Persson. 
 
§ 19 
Till valberedningen väljs Hans-Göran Bengtsson, Mats Flodin och som sammankallande Henrik Friberg. 
 
§ 20 
Synpunkter från mötesdeltagare: 
Christian Dawson föreslår ytterligare en vattenpost på området. Frågan om vattenposter har varit uppe på 
tidigare möten. Styrelsen ska göra en helhets översyn av samtliga vattenposter, då det eventuellt också kan 
vara behov av stenkistor till nuvarande vattenposter. 
 
Friköpsfrågan togs åter igen upp på mötet. Mats Flodin anser att styrelsen ska skicka in en ny ansökan till 
Falkenbergs Kommun om försäljning av området. Connie svarar att föreningen har ett avtal som löper på 
ytterligare 4 år och att tidigast 2022 kan det bli aktuellt att ta upp frågan igen med Kommunen. Under tiden 
ska styrelsen försöka göra en kalkyl över vad kostnaden kan bli för varje stugägare. 
 
Styrelsen uppmanar alla medlemmar att lämna sin e-post adress till Kerstin för att undvika onödiga extra 
kostnader för porto när det är dags för utskick av föreningsavgifterna. 
 
Christian meddelar att Minigolftävlingen ”Knölabergs Open” tyvärr ställs in i år med anledning av Corona.  
 
§ 21 
Årsmötesprotokollet anslås på anslagstavlor samt på Knölabergets hemsida. 
 
§22 
Connie avslutar mötet med att avtacka Björn Dahlin (ej närvarande) för tiden han har varit med i styrelsen. 
Ett stort tack till alla mötesdeltagare för visat intresse. 
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___________________________  ____________________________ 
Carina Björk    Connie Kristensson 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
 
Justeras: 
 
 
___________________________  ____________________________ 
Henrik Rikardsson   Christian Dawson 

 
 


